

TENDER NOTICE

BHEL (Bharat Heavy Electricals Limited, Hyderabad), working under Ministry of Heavy Industries, Govt. of India, has published tender for procuring following item. All interested stakeholders may participate in this tender.

All the Titanium Dished Ends Manufacturers for sea water Condenser application may please be informed to go through our website «www.bhel.com» and "<http://eprocure.gov.in>" for the details of the tender and submit the competitive bids in two part as per the tender specifications.

Sl no.	Item	Due date	Remarks
1	Procurement of Titaneum Dished Ends	14.05.2024 at 11.00 Hrs. (IST)	

Hosted in BHEL website (<https://www.bhel.com/sites/default/files/E5A1X20338-2024-04-22-05%3A34%3A31.pdf>), tender reference **E5A2X20338** (NIT_81698), dated 22/04/2024.

For any other information you may contact Arief Ahmed Choudhury – BHEL on +91 40 2318 2192 or contact on e-mail ID: arief@bhel.in, sairam@bhel.in;

УВЕДОМЛЕНИЕ О ПРОВЕДЕНИИ ТЕНДЕРА

BHEL (Bharat Heavy Electricals Limited, Хайдерабад), действуя под эгидой Министерства тяжелой промышленности Индии, опубликовали тендер на приобретение следующей продукции. Заинтересованные поставщики могут принять участие в данном тендере.

Все производители титановых вытупленных концов, предназначенных для применения в конденсаторах морской воды, информируются, что они могут посетить веб-сайт «www.bhel.com» и «<http://eprocure.gov.in>» для получения подробной информации о тендере и подать конкурентоспособные предложения в двух частях согласно условиям тендера.

№	Наименование	Дата окончания приема заявок	Примечания
1	Закупка титановых вытупленных концов	14.05.2024 at 11.00 ч. (по времени Нью-Дели)	

Официальный сайт BHEL (<https://www.bhel.com/sites/default/files/E5A1X20338-2024-04-22-05%3A34%3A31.pdf>), номер заявки **E5A2X20338** (NIT_81698), от 22/04/2024.

Для получения любой другой информации вы можете связаться с Арифом Ахмедом Чаудари - BHEL по телефону +91 40 2318 2192 или по адресу электронной почты: arief@bhel.in, sairam@bhel.in.

